
 PROTOKÓŁ Nr 2/18 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 16 marca 2018 roku 

 
W dniu 16 marca 2018 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Wiżajny w Urzędzie Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Andrzej Jurgielewicz  - Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Jan Dariusz Rudziewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej  

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 1). 

 

1. Pani Teresa Kuźma    - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pan Sławomir Przekop  – Z-ca przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

5. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

6. Pan Ignacy Szeraszewicz  - Członek komisji Budżetu i Finansów 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Bogdan Duś   – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

2. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jan Krzykwa   - Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Jarosław Mikielski  - Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecny – Pan Andrzej Łanczkowski  

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz - Wójt Gminy 

2. Pani Jadwiga Markowska   - Sekretarz Gminy 

3. Pani Teresa Klejmont   - Skarbnik Gminy 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
00 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Wiżajny na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w 

każdym okręgu wyborczym. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Wiżajny na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Wiżajny. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wiżajny. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego w Gminie Wiżajny 

na 2019 rok. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2018-2026. 

13. Sprawy bieżące. 

14. Wolne wnioski.  

15. Zakończenie posiedzenia.  

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Z braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad. Za oddano 14 

głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że porządek 

został przyjęty. 

 

Do p-ktu 3 

Przewodniczący poinformował, że protokoły z poprzednich posiedzeń wszystkich 

Komisji zostały napisane. Stwierdził, że uwag nie wniesiono. Zaproponował, aby członkowie 

poszczególnych Komisji przyjęli protokoły z poprzednich posiedzeń. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało 4 członków 

komisji, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 4 członków 

komisji, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało 6 

członków komisji, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 
Do p-ktu 4 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi o nieruchomość po 

siedzibie Urzędu Gminy. Z chwilą zakończenia remontu budynku po Gimnazjum, Urząd Gminy 

zmieni swoją siedzibę, a budynek po nim zostanie przeznaczony do sprzedaży, chyba, że 

Panowie radni macie inny pomysł na jego zagospodarowanie. Radni uzgodnili, że na chwilę 

obecną budynek zostaje przeznaczony do sprzedaży, a jeżeli nie uda się go sprzedać to wtedy 

pomyślimy, co dalej. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały.  Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 14 członków komisji, głosów przeciw i 
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wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

Do p-ktu 5 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi o nieruchomość po 

byłym Posterunku Policji przy ul. Rynek 4, w którym obecnie mieszkają dwie rodziny. Z chwilą 

zakończenia remontu w budynku po Gimnazjum, na poddaszu będą dodatkowo 2 mieszkania, do 

których przekwaterujemy mieszkańców z tej nieruchomości. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 14 członków komisji, głosów przeciw i 

wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

Do p-ktu 6 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Wiżajny na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i 

numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko poinformował, że wpłynął wniosek Wójta 

Gminy Wiżajny o podział Gminy Wiżajny na okręgi wyborcze, ustalenie ich granic i numerów 

oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że przepisy kodeksu 

wyborczego, zobowiązują Radę Gminy do dokonania nowego podziału na okręgi wyborcze w 

terminie do końca marca. Jeżeli w wyznaczonym terminie Rada Gminy nie podejmie uchwały, 

podziału dokona Komisarz Wyborczy w terminie 14 dni od dnia upływu terminu określonego w 

ustawie. Projekt nie zawiera nic nowego, podział na okręgi pozostaje taki, jaki był. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 14 członków komisji, głosów przeciw i 

wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 

Do p-ktu 7 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Wiżajny na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Przewodniczący rady Gminy Pan Walenty Wałejko poinformował, że wpłynął wniosek Wójta 

Gminy Wiżajny o podział Gminy Wiżajny na stałe obwody głosowania oraz ustalenie ich 

numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że przepisy kodeksu 

wyborczego zobowiązują Radę Gminy do dokonania podziału Gminy na stałe obwody 

głosowania. Również w tym projekcie nie wprowadzono nic nowego, zostaję te same 3 okręgi 

wyborcze Nr 1 w Wiżajnach, Nr 2 w Wiżajnach i Nr 3 w Oklinach. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 14 członków komisji, głosów przeciw i 

wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 
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Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

Do p-ktu 8 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Wiżajny. 

Sekretarz Gminy Jadwiga Markowska wyjaśniła, że są to niewielkie zmiany. W uchwale 

Nr XXV/173/17 Rady Gminy Wiżajny z dnia 15 listopada 2017 r. skreśla się § 14 ust.5, 

ponieważ wypłatę wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

określa ustawa, nie są to kompetencje Rady Gminy. Skreśla się w całości rozdział 8 § 17 

dotyczący dodatku mieszkaniowego, którego od 1 stycznia 2018 r. już nie ma. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 14 członków komisji, głosów przeciw i 

wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 8). 

 

Do p-ktu 9 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Wiżajny. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że w związku ze zmianą 

przepisów projekt regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków należy przesłać do 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Białymstoku celem zaopiniowania. Po uzyskaniu 

opinii będzie można podjąć uchwałę. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 14 członków komisji, głosów przeciw i 

wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 9). 

 

Do p-ktu 10 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego w Gminie Wiżajny na 2019 rok. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz proponuje, aby na 2019 rok nie 

wyodrębniać funduszu sołeckiego, ponieważ to bardzo rozdrobni budżet i mogą być takie 

sołectwa, w których nie da się nic zrobić.  

Radny Gminy Pan Ignacy Szeraszewicz proponuje, aby wyodrębnić fundusz sołecki, 

niech dysponentem tych pieniędzy będzie sołectwo. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 13 członków komisji, 1 głos przeciw, głosów 

wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 10). 

 

Do p-ktu 11 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

Skarbnik Gminy Teresa Klejmont przedstawiła wszystkie zmiany budżetu na 2018 rok.  
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Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz proszę o zaopiniowanie zmian w 

budżecie na 2018 rok.  

Orientowałem się w cenie zakupu autobusu do dowożenia dzieci, cena wynosi około 260 

tys. zł. Po sesji i podjęciu uchwały w sprawie zmian w budżecie wystąpię z pismem do 

Wojewody Podlaskiego o dofinansowanie 50% ceny zakupu autobusu. 

Autobus Gemini obecnie jest zepsuty, został zaholowany do PKS w Suwałkach. Części 

do autobusu zostały już zamówione i w poniedziałek będą go składać. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 14 członków komisji, głosów przeciw i 

wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 11). 

 

Do p-ktu 12 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny na lata 

2018-2026. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont wyjaśniła, że zmiany w WPF Gminy Wiżajny na 

lata 2018-2026 są ściśle związane ze zmianami w budżecie gminy. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 14 członków komisji, głosów przeciw i 

wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 12). 

 

Do p-ktu 13 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że podpisał deklarację 

samorządów Rzeczypospolitej Polskiej: Gminy Puńsk, Gminy Rutka-Tartak, Gminy Giby, 

Miasta Sejny, Gminy Sejny, Gminy Szypliszki, Gminy Wiżajny oraz Republiki Litewskiej: 

Rejonu Łoździejskiego, Rejonu Kalwaryjskiego i Rejonu Wyłkowyskiego o podjęciu wspólnych 

prac o utworzeniu polsko-litewskiego transgranicznego obszaru funkcjonalnego w celu poprawy 

poziomu życia mieszkańców obszaru pogranicza polsko – litewskiego.  

W poniedziałek podpisałem również umowę na dofinansowanie na plażę w Wiżajnach. 

Została okradziona Remiza OSP w Oklinach ze sprzętu, który jest niezbędny do 

ratowania życia i mienia. Przepiłowano kłódki, zabrano pompę pływającą, pilarkę, kanister z 

benzyną, nagrzewnicę, agregat prądotwórczy, starty oszacowano na około 12 tys. zł. 

W Sześciwłókach był pożar budynku mieszkalnego, pogorzelcy jakoś sobie radzą, myślą 

o budowie nowego domu. 

 Zostały odłowione dwa psy i zawiezione do schroniska Sianożęć w Suwałkach. 

Został zrobiony kosztorys za „oblicznikowanie” pomieszczeń przeznaczonych na 

potrzeby Ośrodka Zdrowia w Wiżajnach. Według kosztorysu wykonanie nowej instalacji i 

zamontowanie tylko jednego licznika wyniosłoby około 15 tys. zł, a koszt zainstalowania tych 

19 liczników wyniósł 1720 zł. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Zamojski – kończmy ten temat i nie 

wracajmy do tego. 

Radny Gminy Pan Bogdan Duś zapytał jak posuwają się prace przy remoncie budynku na 

potrzeby Urzędu Gminy i czy wyrobią się w terminie. 
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Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że w środku jest bardzo 

dużo zrobiono, jak zrobią dach to zostanie już niedużo, elewacja również będzie zrobiona, nie 

będzie natomiast robiony plac wokół budynku oraz rozbiórka toalety na zewnątrz. 

Rady Gminy Pan Jarosław Mikielski – kiedy zaczynamy remont dróg. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – odbyły się 2 przetargi, ale cena jest 

większa od naszej zakładanej. Podnieśli dużo za kruszywo, musimy zastanowić się czy 

podpisujemy umowę czy ogłaszamy następny przetarg. 

Radny Gminy Pan Bogdan Duś – przy drodze powiatowej Wiżajny – Wiłkupie (tam 

gdzie był wypadek) trzeba zrobić przepust, zrobić rów i woda nie będzie leciała na drogę, bo 

przy przymrozkach woda zamarza i jest bardzo niebezpiecznie. 

Radny Gminy Pan Sławomir Przekop – na ulicy Sejneńskiej w Wiżajnach na mostku 

znowu jest wybrzuszenie, koło przystanku same dziury. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – będę rozmawiał z Dyrektorem Zarządu 

Dróg Powiatowych może trochę na wiosnę poprawią. 

Radny Gminy Pan Ignacy Szeraszewicz – czy można składać wnioski na usuwanie 

azbest. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – na tą chwilę nie ma ogłoszonego 

konkursu, jak tylko ogłoszą nabór informacja zostanie przekazana radnym i przez sołtysów. 

Radny Gminy Pan Ignacy Szeraszewicz – dlaczego na drodze w Ługielach jest 

ograniczenie i tonaż, a na drodze w Leszkiemiach nie ma. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – jest ograniczenie jak jest robiona 

organizacja ruchu. 

 

Do p-ktu 14 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wolne 

wnioski.   

Wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział w 

posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina12
10

. 

 
Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia 

J. Markowska 

                         /-/ Walenty Wałejko 

 

 

 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

      /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

                           /-/ Teresa Kuźma 

3. Zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

                                /-/ Bogdan Duś  


